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Hei

Jeg ser at kommunen har mottatt ca 600 000 kr fra utbygger før konsesjon ble gitt. Hvis de nevnte
600 000 var et ordinært gebyr med hjemmel i lov og forskrift er dette kurant. Hvis det nevnte beløp
ikke er et gebyr, hva er det da? Ble kommunen tilbudt disse midlene eller var det kommunen som
krevde forhåndsbetaling? Er slik betaling vanlig ved behandling av andre søknader som kommunen får
seg forelagt? 

 

Mvh Hallvard Berget 

 

 
Den 10.02.2020 09:09, skrev Postmottak Åfjord kommune:

Hei

Din henvendelse ble registrert den 21.01.2020 og finnes på kommunens postliste på nevnte dato.

Svaret fra ordfører ble registrert i dag, og vil være tilgjengelig på postlisten i løpet av et par dager.

 

Med hilsen

 

 

Monika Kataja

Arkivleder /personvernombud

monika.kataja@afjord.kommune.no

48253650 | afjord.kommune.no

 

E-post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e-post arkiveres og blir synlig på postlisten.

 

Fra: Stjern Vibeke <Vibeke.Stjern@afjord.kommune.no> 
Sendt: søndag 9. februar 2020 17:29
Til: HALLVARD BERGET <h.berget@online.no>
Kopi: Kataja Monika <Monika.Kataja@afjord.kommune.no>
Emne: SV: SV: Vindkraft i Storheia - miljøkrim eller klimapolitikk

 

Hei igjen Hallvard, her kommer svar med rød skrift inn i dine opprinnelige spørsmål.

 



 

Vennlig hilsen

Vibeke Stjern

Ordfører

Tlf. 72 53 23 04 / 906 80 747

 

Fra: HALLVARD BERGET <h.berget@online.no> 
Sendt: torsdag 6. februar 2020 15:51
Til: Stjern Vibeke <Vibeke.Stjern@afjord.kommune.no>
Emne: Re: SV: Vindkraft i Storheia - miljøkrim eller klimapolitikk

 

Det er samme tekst på alle tre. 
 

Mvh Hallvard Berget 

 

 
Den 06.02.2020 11:37, skrev Stjern Vibeke:

Hei Hallvard, beklager så mye, skal ordne dette og selvfølgelig svare deg. Du sier eposter, er det flere
enn denne?

 

Mvh Vibeke

 

Fra: HALLVARD BERGET <h.berget@online.no> 
Sendt: torsdag 6. februar 2020 10:57
Til: Stjern Vibeke <Vibeke.Stjern@afjord.kommune.no>
Emne: Fwd: Vindkraft i Storheia - miljøkrim eller klimapolitikk

 

Hei
Jeg kan ikke se at mine tidligere eposter er ført på postliste for kommunen. Regner med at du følger
opp dette. 
 
Mvh 

Hallvard Berget 

 

 
-------- Opprinnelig melding --------
Emne:Fwd: Vindkraft i Storheia - miljøkrim eller klimapolitikk
Dato:13.01.2020 09:42
Fra:HALLVARD BERGET <h.berget@online.no>
Til:postmottak@afjord.kommune.no

 
Jeg sendte over en forespørsel 30.12.2019 om Storheia vindpark. Jeg kan ikke se at denne er tatt inn
på kommunens postliste.
 
Med hilsen



 
Hallvard Berget

 

 
-------- Opprinnelig melding --------
Emne:Vindkraft i Storheia - miljøkrim eller klimapolitikk
Dato:30.12.2019 21:41
Fra:HALLVARD BERGET <h.berget@online.no>
Til:postmottak@afjord.kommune.no

 
Att: Ordfører Stjern
 
Vindparken i Storheia er nå snart realisert. Dette prosjektet har hatt flere forskjellige aktører involvert,
men Trønderenergi er vel fortsatt med. 45 kvadratkilometer tilnærmet urørt natur er nå mer eller mindre
ødelagt som følge av dette høyst tvilsomme klimaforbedrende prosjektet. Synlighet av anlegget berører
områder som sikkert er 10 ganger større enn selve anleggsområdet.
 
Jeg har fulgt med på vindindustriens herjinger på Fosen gjennom snart 15 år. Jeg husker meget godt at
ordførerens dobbeltstemme var tunga på vektskåla som sikret ja til utbygging. Dette var akkurat det
konsesjonssøker trengte som argument for å gå videre med disse uhyrlige utbyggingsplaner. I Rissa og
Leksvik sa de gudskjelov nei til å bygge ned uerstattelig natur. Nå står vindmøllene i Storheia og
flakser. Fra mitt barndomssted i Stjørna er nå utsikten mot Åfjordsfjella ødelagt. Jeg bor ikke der fast
så for egen del betyr det ikke all verden. I den mørke årstid har mange av møllene varsellys av rød
farge, ikke ulikt Red Light District i en europeisk storby. Ikke mye pent, for å si det mildt. 
 
Utbyggingen av Storheia overkjører mange andre interesser som nå må vike helt eller delvis. Friluftsliv,
reindrift, dyreliv, fiske, fri ferdsel, for å nevne noen. Asfalterte veier gir sikkert lett adgang til
områdene hvis det tillates opphold her. Noen stor naturopplevelse gir det neppe. 
 
Jeg har noen spørsmål til ordføreren:
 

1. Mener du fortsatt at Storheiautbyggingen kan forsvares gitt de enorme inngrep som er foretatt i
dette området?

Da vi i 2009 med flertall, og ikke ordførerens dobbeltstemme som du sikter til, så var områdene aktuelle
for vindkraft vurdert fra Sør-Trøndelag fylkeskommune og nasjonale myndigheter, gitt de nasjonale
klimaforpliktelsene Norge hadde inngått om økt produksjon av fornybar energi. Dersom saken hadde
kommet opp på nytt i dag, og med den kunnskapen vi nå sitter inne med, ville denne saken blitt
vurdert på nytt.
 
2. Har kommunen vurdert hva kommende generasjoner vil mene om dette meningsløse tiltaket? Er det
gjennomført 
    folkeavstemning om vindkraftutbygging i kommunen?
Nei, det har ikke vært folkeavstemming, men det var gjennomført til sammen over 30 folkemøter, slik at
når kommunestyret fattet sitt vedtak, så var det etter en grundig prosess. Både grunnskolene og
Åfjord videregående skole har jobbet med vindkraftsaker opp gjennom årene, men det er i dag umulig å
kunne si noe om hva fremtidige generasjoner vil mene om dette.
 
3. Hvis dette er et klimatiltak, merker du noen endringer i klimaet etter at Storheia er rasert?       
    Varmere eller kaldere?
Nei.
 
4. Hvor mye penger fikk kommunen fra utbyggerne før konsesjonen var klar?
Kommunen fikk dekket en del av utgiftene knyttet til saksbehandling knyttet til vindkraftutbygging før
konsesjon ble gitt. Dette beløp se til om lag 600.000.
 
5. Vil Åfjord kommune anbefale ytterligere vindkraftutbygging innenfor kommunegrensene? Foreligger
det planer om
    fortetting i Storheia når det gjelder antall vindmøller?
Som vedtatt i Kommuneplanen anbefaler vi ikke flere utbygginger. Det foreligger ingen planer om
fortetting av turbiner på Storheia meg bekjent.
 
 



Vindkraftutbygging var en stor industri i Tyskland i noen år. Nå har vindkraftmarkedet der kollapset, og
flere store aktører har gått konkurs eller holder på å gjøre det. Tilsier dette at Norge fortsatt bør holde
på med dette vanvittige natursløseriet?
 
420 kv-linja vil i løpet av noen få år bli en realitet. Traseen berører store områder med tilnærmet urørt
natur i flere kommuner på Fosen. Burde ikke sjøkabel vært vurdert på deler av strekninga? Noen teknisk
utfordring er det neppe. Sjøkabler med lengder på flere hundre mil legges bl. a. mellom Norge og
Europa. Hvor grundig er sjøkabel vurdert ved utbygging av 420 kv-linja over Fosen?
 
 
Med hilsen
 
Hallvard Berget
 
Lillesand, og Indre Fosen
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


